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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 3. zasedání AS FSv, které se konalo dne 26.3.2008 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté:  prof. Ing. Zdeněk Bittnar, DrSc., Mgr. Jan Gazda, Ph.D., doc. Ing. Iva Čiháková, CSc.

Dr. Šibrava zahájil 3. zasedání AS, přivítal přítomné  a  seznámil je s programem zasedání.  

Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Metodika rozpisu mzdových prostředků z dotace MŠMT na rok 2008 
3. Příloha B metodiky rozpisu (Institucionální prostředky na specifický výzkum) 
4. Úprava organizačního řádu Statutu FSv ČVUT 
5. Zpráva o činnosti AS FSv za rok 2007 
6. Akreditace magisterského studijního oboru Městské inženýrství 
7. Různé 
 
Program byl schválen beze změn. 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
Proběhlo setkání studentů s vedením fakulty. Pan děkan Bittnar zhodnotil setkání jako pozitivní.  
 
Dr. Šibrava poprosil předsedy senátních komisí o předání seznamů členů jednotlivých komisí. 
 
Anketa hodnocení výuky 
Anketu probírala pedagogická komise AS. V součinnosti s pedagogickou komisí bude sestavena 
nová komise pro anketu, která bude anketu hodnocení výuky vyhodnocovat a řídit. Předsedou 
komise bude prof. Máca. Zájemci o práci v komisi mají možnost se přihlásit do příštího zasedání 
senátu. 
 
Studentský ples 
Prof. Bittnar a Dr. Šibrava poděkovali studentům za organizaci studentského plesu, který byl 
velmi úspěšný. 
 
Přístup do KOSu pro doktorandy 
Dr. Šibrava projedná s Dr. Horou, od příštího akademického roku by měl být bezproblémový. 
 
Bod 2.  Metodika rozpisu dotace NIV a metodika rozpisu mzdových 
prostředků z dotace MŠMT na rok 2008 
Prof. Tywoniak seznámil senát s metodikou rozpisu dotace NIV a metodikou rozpisu mzdových 
prostředků z dotace MŠMT na rok 2008, včetně přílohy B (viz bod 3). Stav dokumentů byl 
projednán na jednání technické komise. Pan tajemník Gazda vysvětlil členům senátu hlavní 
odlišnostmi nového systému. Byla otevřena diskuze, ve které pan tajemník odpovídal na dotazy 
členů senátu.  
Ekonomická komise zastoupená prof. Tywoniakem formulovala návrh, aby předložená metodika 
rozpisu dotace NIV, metodika rozpisu mzdových prostředků z dotace MŠMT na rok 2008 i 
příloha B metodiky rozpisu (Institucionální prostředky na specifický výzkum)  byla schválena v té 
podobě, jak byla senátu předložena, s odstraněním edičních nedostatků v datech.  
 
AS FSv projednal a schválil Metodiku rozpisu dotace NIV z dotace MŠMT pro rok 2008. 
            Hlasování: pro 25, proti 0, zdrželi se 2 (z 27 přítomných senátorů) 
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AS FSv projednal a schválil Metodiku rozpisu mzdových prostředků z dotace MŠMT na rok 
2008. 
            Hlasování: pro 25, proti 0, zdrželi se 2 (z 27 přítomných senátorů)  
 
Bod 3. Příloha B metodiky rozpisu (Institucionální prostředky na specifický 
výzkum) 
Projednání bodu 3. bylo spojen s projednáním bodu 2.  
Prof. Bittnar podpořil schválení této metodiky.  
AS FSv projednal a schválil Přílohu B metodiky rozpisu (Institucionální prostředky na specifický 
výzkum) 
            Hlasování: pro 24, proti 0, zdrželi se 3 (z 27 přítomných senátorů) 
 
Bod 4.  Úprava organizačního řádu Statutu FSv ČVUT 
Organizační řád Statutu FSv ČVUT ve tvaru, jak byl předložen, ještě není úplný, ale obsahuje 
položky, které již schválit lze. Proto bude úprava organizačního řádu Statutu FSv ČVUT 
projednána AS FSv tak, jak je prozatím předložena.  
AS FSv projednal a schválil úpravy organizačního řádu Statutu FSv ČVUT.  
            Hlasování: pro 25, proti 0, zdržel se 1 (z 26 přítomných senátorů) 
 
Bod 5. Zpráva o činnosti AS FSv za rok 2007 
Doc. Konvalinka seznámil senát s obsahem zprávy. Zpráva byla AS přijata bez připomínek. 
AS FSv projednal a schválil znění Zprávy o činnosti AS FSv ČVUT za rok 2007. 
            Hlasování: pro 24, proti 0, zdržel se 0 (z 24 přítomných senátorů) 
 
Bod 6.  Akreditace magisterského studijního oboru Městské inženýrství 
Doc. Čiháková seznámila senát s předpokládanou strukturou studia a jeho náplní.  
Prof. Bittnar podpořil schválení tohoto studijního programu.  
 
AS FSv projednal podle §27 odst. 2a) Zákona č.111/98 Sb. záměr akreditovat magisterský studijní 
obor Městské inženýrství, jako součást studijního programu Stavební inženýrství. Senát 
doporučuje Vědecké radě FSv ČVUT návrh na akreditaci k projednání a schválení. 
            Hlasování: pro 24, proti 0, zdrželi se 2 (z 26 přítomných senátorů) 
 
Bod 7. Různé 
7.1 Výjezdní zasedání senátu -  Výjezdní zasedání proběhne 13. a 14.6.2008 v Počátcích.  
 
7.2 Výstavba výukové haly v budově D - Předseda technické komise informoval senát o průběhu 
výstavby nové výukové haly v budově D.  

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 30.4.2008 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169.  Datum zasedání bude ještě upřesněno v závislosti na předložení 
návrhu schválení mzdových prostředků.  

 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


